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Sak 13/20 Godkjenning av innkalling 

 

Vedtak: 

Driftsstyret godkjenner innkallingen. 

 

Sak 14/20 Orientering fra skolen  
Hvordan perioden med nedstenging og gjenåpning av skolen har vært:  

Skolen var raskt oppe med Teams og digital undervisning. Den 

digitale undervisningen har fungert godt.  Enkeltelever har fått et 

tilbud på skolen.  Kontaktlærere og miljøteam har jobbet svært godt 

for å følge opp skolens elever i nedstengningsperioden.  Foresatte har 

gitt god tilbakemelding på tilbudet som skolen har gitt. 

 

Sak 16/20 Neste år 

Orientering om elevtall og ansettelser.  Skolen tar inn fem paralleller 

på 8.trinn, dvs at elevtallet vil øke med en klasse. Skolen har ansatt ti 

nye lærere. Det har vært svært mange søkere til stillingene, 

Sofienberg er en attraktiv arbeidsplass hvor mange ønsker å få jobbe. 

 

Sak 15/20 Skolegård 

Fremdrift i arbeidet med utbedring av skolegård ved neste års 

elevrådsleder Yassin Oussalem og foreldrerepresentant Helen Rist.   

Driftstyret har vært kjent med problemstillingen om at skolen har for 

lite uteareal.  Dette skoleåret har foresatte (FAU) og Elevrådet etter 

oppfordring fra skolens ledelse startet et målrettet arbeid for å få til en 

endring på situasjonen. De har jobbet inn mot bydelen, forskjellige 

politiske utvalg i bydelen og har også vært i media.  De opplever bred 

støtte og er positive til å opprettholde "trykket" i denne saken frem til 

ønsket resultat. 

Vedtak: 

Driftstyret vedtar at de støtter at arbeidsgruppen fortsetter arbeidet for 

å utbedre elevenes utemiljø. 

 

 


